
 

 
Αθήνα, 11 Απριλίου 2023 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 
 

 Εσωτερικών 
 

 Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 

 Υποδομών και Μεταφορών 
 

 Υγείας  
  

 
ΘΕΜΑ: «Επιπτώσεις από τη δημιουργία Ιατρικού Πάρκου Αθηνών» 

Οι επιπτώσεις της διακυβέρνησης Μητσοτάκη επί μία τετραετία στη χώρα είναι 

πλέον εμφανείς σε όλους τους τομείς. Η καθημερινότητα των πολιτών έχει γίνει 

δυσβάσταχτη, όχι μόνο γιατί δεν επιλύεται κανένα από τα καίρια προβλήματα 

που τους απασχολούν, αλλά γιατί, αντιθέτως, αυτά συνεχώς διογκώνονται και 

πολλαπλασιάζονται.  

Στο πλαίσιο αυτό, οι κάτοικοι της Ανατολικής Αττικής είναι αντιμέτωποι με τα 

επιχειρηματικά σχέδια που προωθεί η κυβέρνηση, με τη δημιουργία του 

λεγόμενου Ιατρικού Πάρκου Αθηνών σε έκταση 83 στρεμμάτων στα όρια των 

Δήμων Παλλήνης και Παιανίας. Βασικό κριτήριο αυτής της επιλογής φαίνεται 

ότι είναι η εγγύτητα του χώρου στον Διεθνή Αερολιμένα «Ελ. Βενιζέλος» και 

προφανής στόχος η αύξηση της κερδοφορίας των ιδιωτικών επιχειρηματικών 

ομίλων. Ταυτόχρονα, επιδεικνύεται πλήρης αδιαφορία για την τήρηση των 

κανόνων των χρήσεων γης  αλλά και υγιεινής και ασφάλειας, τις συνέπειες στο 

περιβάλλον και την ποιότητα ζωής των κατοίκων, τις απαιτούμενες υποδομές 

για την εξυπηρέτησή τους, καθώς και τις αναγκαίες παρεμβάσεις για την μη 

επιβάρυνση του αστικού ιστού. 

Στην περιοχή λειτουργεί ήδη το Λάτσιο δημοτικό σχολείο δυναμικότητας 2.000 

μαθητών, οικοδομείται το νέο Δημαρχείο Παιανίας και έχει χωροθετηθεί το 

Cambas Project, με αποτέλεσμα οι χρήσεις γης και οι ήδη δυσμενείς 

κυκλοφοριακές συνθήκες να επιβαρύνονται έτι περαιτέρω, με μοναδικό μέσο 

εξυπηρέτησης των πολιτών τον προαστιακό σταθμό της Κάντζας. Σε αυτές τις 

συνθήκες αποδεικνύεται η αξία του πολεοδομικού και χωροταξικού σχεδιασμού 
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και όχι οι αποσπασματικές και φωτογραφικές παρεμβάσεις που έχει κάνει 

κανόνα η κυβέρνηση Μητσοτάκη 

Επειδή η χωροθέτηση τέτοιων υποδομών χωρίς σχεδιασμό έχει δημιουργήσει 

ασφυκτικές συνθήκες στην Ανατολική Αττική και στους κατοίκους της, 

Επειδή στο εν λόγω επιχειρηματικό σχέδιο φαίνεται ότι περιλαμβάνεται μεταξύ 

άλλων η πρόβλεψη κατασκευής Μονάδας Επεξεργασίας Νοσοκομειακών 

Αποβλήτων, γεγονός που έχει προκαλέσει τις αντιδράσεις γονέων και μαθητών 

του παρακείμενου σχολείου,  

Επειδή τα επιχειρηματικά σχέδια θα πρέπει να σχεδιάζονται και να 

υλοποιούνται με γνώμονα το δημόσιο συμφέρον, την προστασία του 

περιβάλλοντος, τους κανόνες υγιεινής και ασφάλειας  και το σεβασμό των 

δικαιωμάτων των πολιτών,  

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

1. Θα προχωρήσει μία μείζονα πολεοδομική παρέμβαση χωρίς να 

εντάσσεται στον ευρύτερο χωροταξικό σχεδιασμό και τις χρήσεις 

γης των οικείων δήμων με ευρεία ανατροπή των χρήσεων όπως 

διάνοιξη οδών, προσθήκη χρήσεων όπως το Ιατρικό Κέντρο, το 

Κέντρο Αποτέφρωσης Νεκρών και η Μονάδα Επεξεργασίας 

Νοσοκομειακών Αποβλήτων σε άμεση γειτνίαση με χρήσεις 

συνάθροισης κοινού, σχολεία και χώρους διοίκησης και με 

σημαντική τροποποίηση των κυκλοφοριακών και 

συγκοινωνιακών φορτίων;  

2. Είναι επιτρεπτή η κατασκευή μονάδας επεξεργασίας 

νοσοκομειακών αποβλήτων στην περιοχή, απέναντι από την 

είσοδο του Λάτσιου Δημοτικού σχολείου; Ποιες οι περιβαλλοντικές 

επιπτώσεις της και ποιοι οι περιορισμοί στην κατασκευή 

αντίστοιχων μονάδων; 

3. Υπάρχει κυκλοφοριακή μελέτη για την αποσπασματική αυτή 

ρύθμιση και πως επιλύει τα προβλήματα που δημιουργούνται από 

τις δυσμενείς κυκλοφοριακές συνθήκες; 

4. Προβλέπεται η διάνοιξη οδών, όπως αυτών της  Παλαιοπαναγιάς 

και της Αγίας Μαρίνας για να λειτουργήσουν ως κύριες αρτηρίες; 

5. Εάν οι κινήσεις αυτές καταδεικνύουν την ανάγκη λειτουργίας 

νοσοκομειακής μονάδας στην περιοχή, γιατί ενισχύουν τα ιδιωτικά 

επιχειρηματικά συμφέροντα έναντι της λειτουργίας δημόσιου 

νοσοκομείου; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Σπίρτζης Χρήστος 
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